
Referat af Menighedsrådsmøde 

Tirsdag d. 29. april 2025 

Kl. 19.00 i sognestuen 

 

Deltagere: Pernille Jellinggaard, Pia Niebuhr, Lene Hansen, Søren Bisgaard , Flemming 

Levin Nielsen, Christian Nørr, Ditte Helene Røeder 

Afbud: Mads Bennedsen, Flemming Røeder Nielsen 

 

Dagsorden: 

• Godkendelse af dagsordenen med tilføjelse af punkt: ”kirkegård og kirke” 

 

• Nyt fra Formand 

 

o Gitte uddelte ”Det gode samvirke” 

o Der blev lavet en arbejdsgruppe til planlægning af visionsdag: Gitte, Pernille, 

Susanna og Ditte”  

 

 

• Nyt fra Præst: 

o Tur til Sønderjylland med konfirmanderne endte i mange afbud, men en 

skøn tur for dem der var afsted. Næste år overvejer Pia en forældreaften hvor 

det gøres klart at man har mødepligt. 

o Efter søndagens gudstjeneste med dåb, har Pia lavet en indgangs replik til de 

dage der er dåb hvor reglerne for tjenesten bliver opremset. 

o Pia har lavet et nyt tilbud på en lade stander til el-bilen. 8250.-  pengene er 

ikke til rådighed lige nu. 

 

• Ref. møde i Kirkeskoletjenesten: 

o Der var ikke nogle deltagere fra vores menighedsråd grundet sygdom 

 

• Energioptimering: 

o Mads og Christian har haft møde m. energitjenesten og Christian berettede 

om det. 

o Der skal nyt varmesystem til i Mårum kirke og det der bliver lagt op til et 

jordvarmesystem. 

o Oplægget fra energitjenesten vil blive sendt rundt og det vil blive diskuteret 

på et andet møde. 

 

• Lukkede møder – hvornår og hvorfor?: 

o Der blev orienteret om proceduren ved et lukket punkt. 



 

• Økonomi: 

o Budgetstatus – Budgettet er gennemgået. 

o Vikarbudgettet – Søren laver en oversigt over hvad der er brugt 

o Procedure v. indkøb bliver at har Søren og Gitte mandat til at tage 

beslutningen om større indkøb. 

o Udgifter til koret: Det skal gøres klart for koret at deres kontingent bruges til 

at aflønne korlederen.  

o Bilag: Husk altid at skrive på, hvad bilagene er til og hvor udgiften hører 

hjemme. 

 

• Kirke og Kirkegård: 

o Det besluttes at Sara overtager Jespers timer. 

o Arbejdet på kapellet er igangsat. 

o Udbedring af skimmelsvamp angreb i præsteboligen. Vi takker ja til tilbuddet 

fra Stürup byg. Under forudsætning af at pengene er afsat. 

o Maling af vinduerne i graverhuset er igangsat. 

 

• Arrangementer: 

o Påskens arrangementer gik godt og var hyggeligt. 

o Kommende arrangementer 

▪ Gospelgudstjeneste 1. juni 

▪ 8. juni - Pinse drop in dåb og vielse. 

 

o Menighedsrådets årlige tur bliver lagt den 12. september. 

 

• Eventuelt: 

o Der skal bestilles en KM pc til Lene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


